
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 31.01.2019  
 
Pål Kårbø (Krf) sette på vegne av Ap,Sp,Krf og SV fram slikt forslag 
 
Alternativ. 
 

«Fylkesutvalet bed rådmannen gå i ny dialog med kommunane og (lokalt) næringsliv, for å avklara 
om Bruravik fergekai kan nyttast for å skapa regional utvikling og ny aktivitet på kaien.  
 
Deretter vert saka på ny lagt fram til politisk handsaming.» 

 
Kårbø sitt forslag fekk 9 røyster (A, Krf, Sp, SV) og vart vedteke. 
Innstillinga fekk 6 røyster (H, Frp, V) og fall. 
 
Vedtak 
 
Fylkesutvalet bed rådmannen gå i ny dialog med kommunane og (lokalt) næringsliv, for å avklara om 
Bruravik fergekai kan nyttast for å skapa regional utvikling og ny aktivitet på kaien.  
 
Deretter vert saka på ny lagt fram til politisk handsaming. 


